
LLŠF Valdes sēde
2021.gada 6.augustā, sākums plkst.17:30

attālināti, platformā Zoom

Protokols

Vada: Andis Šveicis
Protokolē: Agate Zālīte
Piedalās:

Valde: Jānis Jakubanecs, Andis Šveicis, Mārtiņš Vītols, Jeļena Sergejeva
Klausītāji: Agate Zālīte, Jānis Bērziņš, Marija Antonova

Dienas kārtība:
1. Par LČ un LJČ organizēšanu
2. Dažādi:

a. SK Amazones iesniegums

Piedalās 4 no 5 valdes locekļiem - valde ir lemttiesīga.

1. Uz LČ un LJČ organziēšanu pieteikšies 2 kandidāti - SK Odisejs Ventspilī un SK Amazones
Pierīgā. Tiek apspriesti plusi un mīnusi - atrašanās vieta, finansējums, naktsmītnes, ēdināšanas
iespējas utt. Pieņemts lēmums uzticēt rīkot SK Amazones - federācija nodrošina medaļas, diplomus
un tiesnešus LČ un LJČ, LČ - 70% no dalības maksām tiek samaksāti SK Amazones par LČ
organizēšanu.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 1.

2. Dažādi:
a. SK Amazones iesniegumā lūdz inventāru jauniešu izlases sportistiem. Ņemot vērā, ka atskaites
LOK nav nodotas pat par 2019.gadu atbilstoši līgumiem. Un nav līdz galam saprotams vai gada
sākumā iztērētie 5000 eiro ir par inventāru archeryshop.lv Nolemts lūgumu atteikt.
Par - 3, Pret - 0, Atturās - 1.

Sēde tiek slēgta 18.10

Protokolēja A.Zālīte

Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu.
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